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PROTOKÓŁ nr 3/21 
z posiedzenia Komisji Doraźnej ds. Budowy Zbiornika Małej Retencji w Kurowie 

odbytego w dniu 22 października 2021 r. w trybie zdalnym, 
pod przewodnictwem Pana Tomasza Akulicza 

 
Obecni na posiedzeniu członkowie komisji: 

1. Akulicz Tomasz – przewodniczący Komisji  

2. Gęsiak Andrzej 

3. Grajnert Tomasz 

4. Kaftan Sławomir  

5. Psuja Wojciech 

Spoza członków komisji w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Magdalena Majkowska – Sekretarz Miasta  
2. Maciej Preś – Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju  
Lista obecności stanowi zał. nr 1. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Informacja o sporządzonych protokołach nr 1/20 i 2/20 z poprzednich posiedzeń komisji.  
3. Zapoznanie się z dokumentacją dot. Budowy zbiornika małej retencji w Kurowie – 
wykonanie badań hydrologiczno-geologicznych. 
5. Wnioski, zapytania radnych. 
6. Zamknięcie posiedzenia.  
 
Porządek obrad stanowi zał. nr 2 do protokołu.  
 

Punkt 1 
 
Otwarcie posiedzenia. 
 
Przewodniczący Tomasz Akulicz dokonał otwarcia posiedzenia komisji oraz stwierdził 
prawomocność obrad - na stan 5 członków, obecnych 5.  Zapytał, czy ktoś zgłasza uwagi do 
porządku obrad? Nikt się nie zgłosił. Stwierdził, ze porządek obrad został przyjęty przez 
komisję.  
 
Więcej uwag nie stwierdzono. 

Punkt 2 
 
Informacja o sporządzonych protokołach nr 1/20 i 2/20 z poprzednich posiedzeń komisji.  
 
Przewodniczący Tomasz Akulicz zapytał, czy ktoś zgłasza uwagi do sporządzonych 
protokołów? Nikt się nie zgłosił. 
Protokoły nr 1/20 i 2/20 zostały przyjęte.  
Więcej uwag nie stwierdzono.  
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Punkt 3 
 

Zapoznanie się z dokumentacją dot. Budowy zbiornika małej retencji w Kurowie – wykonanie 
badań hydrologiczno-geologicznych.  
 
Przewodniczący Tomasz Akulicz powiedział, że z dokumentacji wynika, że warunki są 
sprzyjające do budowy zbiornika. Zapytał, co z badaniami hydrologicznymi?  
 
Naczelnik IR Maciej Preś odpowiedział, że z burmistrzem ustalił, że dokumentacja na tym 
etapie będzie wysłana do Wód Polskich oraz, że może zostać wysłana do profesora 
Wiatkowskiego celem weryfikacji. Dodał, że następnie stwierdzą, czy będą zlecać wykonanie 
badań hydrologicznych.  
 
Przewodniczący Tomasz Akulicz powiedział, że z dokumentacji wynika, że należy wykonać 
badania hydrologiczne.  
 
Naczelnik IR Maciej Preś dodał, że jest to zapisane w ostatnim zdaniu. Stwierdził, że te 
badania będą zlecone.  
 
Przewodniczący Tomasz Akulicz złożył wniosek, aby Burmistrz Wielunia poczynił wszelkie 
kroki i zlecił wykonanie badań hydrologicznych. Stwierdził, że poszukiwanie innych opinii 
przesunie w czasie wykonania tego zadania.  
 
Radny Tomasz Grajnert zapytał jaki jest cel zwracania się do Wód Polskich, skoro wiadomo, 
że takie badania należy wykonać?  
 
Przewodniczący Tomasz Akulicz podkreślił, że w budżecie były zaplanowane środki na oba 
badania. Zapytał naczelnika o zdanie.  
 
Naczelnik IR Maciej Preś odpowiedział, ze nie ma nic do uzupełnienia w tym zakresie. Dodał, 
że przegłosowany wniosek wskaże stanowisko Komisji w sprawie. 
 
Przewodniczący Tomasz Akulicz zarządził głosowanie: kto jest za przyjęciem ww. wniosku, 
kto jest przeciw, a kto wstrzymał się do głosu?  
 
W głosowaniu udział wzięło 5 radnych. Komisja 9przy 5 głosach „za”) przyjęła ww. wniosek.  
 
Zapytał, czy są jakieś pytania? Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kiedy do Urzędu wpłynęła 
dokumentacja geologiczna?  
 
Naczelnik IR Maciej Preś odpowiedział, że przez wykonawcę jest wpisana data opracowania 
- 30 sierpień, ale Urząd udostępnił ją w pierwszych dniach października. Dodał, że 7 
października Urząd otrzymał komplet dokumentacji.  
 
Przewodniczący Tomasz Akulicz zapytał jaki był termin na wykonanie dokumentacji?   
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Naczelnik IR Maciej Preś powiedział, że Burmistrz mówił dlaczego badania nie mogły być 
udostępnione w miesiącach wakacyjnych.  
 
Przewodniczący Tomasz Akulicz zapytał, do kiedy należało wykonać umowę?  
 
Naczelnik IR Maciej Preś powiedział, że nie pamięta, ale sprawdzi.  
 
Przewodniczący Tomasz Akulicz poprosił o odpowiedź na piśmie – do kiedy obowiązywała 
umowa, jaki był termin zakończenia prac oraz kiedy Urząd otrzymał dokumentację. Zapytał, 
czy są jakieś pytania? Nikt się nie zgłosił. Powiedział, że kolejne posiedzenie Komisji odbędzie 
się po otrzymaniu odpowiedzi od Burmistrza lub uzyskaniu dokumentacji hydrologicznej.  
 
Więcej uwag nie stwierdzono.  

Punkt 5 
 
Wnioski, zapytania radnych. 
 
Przewodniczący Tomasz Akulicz zapytał, czy ktoś ma jakieś pytania? Nikt się nie zgłosił.  
 

Punkt 6 
  
Zamknięcie posiedzenia. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokołowała:                Przewodniczący Komisji 

Agnieszka Badera             Tomasz Akulicz 

 
 
 
 


